



COYOTE

NOTICE TECHNIQUE

1

DOMAINES D'UTILISATION USE CASES

Le Traceur GV305CEU est destiné aux marchés de la télématique et peut être installé sur les véhicules légers (VP et VUL).

The GV305CEU box is dedicated to telematics market and fits into light vehicle (PV and LCV).

Le Traceur GV305CEU est fourni avec un faisceau électrique. L'interrupteur vie privée / professionnelle et l'identification chauffeur pourront être installés à la demande du client afin d'être en conformité avec la RGPD.

The GV305CEU box is provided with an electrical cable.

The private / professional journey switch and driver identification could be installed upon customer's request to be compliant with the GDPR.

2

PRODUCTION MANUFACTURING

Le Traceur GV305CEU est vendu par Coyote System et ses affiliés, 25 quai Gallieni, 92150, Suresnes.

The GV305CEU box is sold by Coyote System and its affiliates, 25 quai Gallieni, 92150, Suresnes.

3

CARACTÉRISTIQUES PHYSIQUES ET TECHNIQUES
PHYSICAL AND TECHNICAL FEATURES

Nom / Naming	GV305CEU
Dimension / Size	94 x 58.5 x 21 mm
Masse / Weight	71g
Antenne GPS/GSM/BLE GPS-GSM antenna	Antenne interne
Fréquences Frequencies	850/900/1800/1900 MHz
Bande de fonctionnement Operating band	LTE-FDD: B1/ B2/ B3/ B4/B5/B7/B8/B20/B28
Puissance Max émise Max RF Output Power	Class 4 (33dBm±2dB) for GSM850 Class 4 (33dBm±2dB) for EGSM900 Class 1 (30dBm±2dB) for DCS1800 Class 1 (30dBm±2dB) for PCS1900 Class 3 (23dBm±2dB) for LTE-FDD bands
Précision Precision	Autonomous < 2m
TTFF (Ciel ouvert) TTFF (Open sky)	Cold start: 24s average Hot start: 1s average

**Attention, ne pas ouvrir le boîtier. Il y a risque d'explosion
si la batterie est remplacée par une batterie de type incorrect.**

Warning, don't open the box. There is a risk of explosion if the battery is replaced with an incorrect battery type. Always dispose of your used electronic products and batteries at the appropriate collection points, along with their packaging.

4

INDICATIONS LED
LED INDICATIONS

LED	Clignotement Blinking	Statut boîtier Box status
BLE	Fixe / Fix Rapide / Fast Lent / Slow	Non utilisé / Not used Non utilisé / Not used Non utilisé / Not used
CEL	Rapide / Fast Lent / Slow Fixe / Fix	Scan du réseau GSM / GSM network scan Connecté au réseau GSM / Connected to the GSM network Anomalie / Anomaly
GPS	Éteint / Turned off Lent / Slow Rapide / Fast Fixe / Fix	Batterie déchargé / Battery discharged Pas de donnée GPS / No GPS data Scan des signaux GPS / Scanning GPS signals Signaux GPS acquis / GPS signals acquired
PWR	Éteint / Turned off Lent / Slow Rapide / Fast Fixe / Fix	Alimentation non connectée et batterie déchargée / Power supply not connected and battery discharged Alimentation non connectée et batterie faible Power not connected and low battery Alimentation connectée et batterie en charge Power supply connected and battery charging Batterie chargée / Battery charged

Ne pas ouvrir le boîtier. Le GV305CEU dispose d'une batterie rechargeable, il est strictement interdit de l'approcher d'une flamme, sous peine d'explosion.
Don't open the box. GV305CEU has a rechargeable battery. Keep away from fire - risk of explosion.

5

GARANTIE & AVERTISSEMENT WARRANTY AND WARNING

Garantie : Le Traceur GV305CEU est garanti contre tout défaut de pièces ou de fabrication pendant 24 mois à partir de la date d'installation.
L'ouverture du boîtier par un technicien non habilité par coyote system annule la garantie.
Le Traceur GV305CEU est conforme aux exigences essentielles et aux autres conditions applicables de la directive 2014/53/UE.
Les documents de conformité sont téléchargeables depuis l'url ci-contre:
<https://docs.moncoyote.com/>

Warranty : GV305CEU product is guaranteed against any parts fault or manufacturing defects for 24 months from the installation date.
If the device is opened by a technician not authorized by coyote system, the warranty will no longer be valid.
GV305CEU product is compliant with essential requirements and other applicable conditions of 2014/53/UE directive.
The product's conformity is available on the coyote website:
<https://docs.moncoyote.com/>

Élimination et recyclage : Le logo ci-contre indique que ni le produit, ni ses accessoires électroniques usagés (batterie), ne peuvent être jetés avec les autres déchets ménagers.
Ne pas jeter l'équipement dans les déchets domestiques.
Utiliser les systèmes de retour et de collectes disponibles dans votre pays pour le recyclage approprié et sûr de ce produit.



Disposal and recycling : The logo opposite indicates that, once used, the product and its electronic accessories (battery) must be thrown away with household rubbish.
Please do not throw the item away with household waste.
To ensure the safe and suitable disposal of this product, please use the appropriate recycling and collection services available in your country.



QSG-00-GV305-220801